
BR-01.0012.1.6.10.2011 

Protokół nr 11/2011 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 23 maja 2011 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu,  Elżbieta Koterba, Tadeusz Trzmiel – Zastępcy Prezydenta Miasta 

Krakowa,  Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego, Małgorzata 

Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska, Wacław Skubida – Dyrektor 

Wydziału Gospodarki Komunalnej, Łukasz Szewczyk – Zastępca Dyrektora Wydziału 

Gospodarki Komunalnej oraz inni zaproszeni goście wg listy obecności stanowiącej załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Informacja Prezydenta Miasta na temat polityki  parkingowej. 

2. Informacja Prezydenta Miasta na temat  realizacji programu eliminacji azbestowych pokryć 

   dachowych  (łącznie z rurami).   

3.Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Wola   Justowska – Sarnie Uroczysko”. 

4.Sprawy bieżące. 

5.Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta na temat polityki  parkingowej. 
 

Dokonując wprowadzenia do tematu polityki parkingowej Tadeusz Trzmiel – Zastępca 

Prezydenta Miasta Krakowa poinformował, że powstaje program budowy parkingów. Kraków 

ma problemy ze znalezieniem partnerów do budowy parkingów, gdyż takie inwestycje nie 

przynoszą szybkich zysków. Dlatego  jeszcze w maju zostanie przedstawiony Radzie Miasta 

do przegłosowania  projekt uchwały dotyczący zwolnienia inwestorów z płacenia podatku od 

nieruchomości.  

Następnie Łukasz Szewczyk – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

dokonał prezentacji multimedialnej na temat polityki parkingowej Miasta Krakowa. 

W dyskusji udział wzięli kolejno: Jerzy Sonik, Włodzimierz Pietrus, Grzegorz Stawowy, 

Sławomir Ptaszkiewicz, Stanisław Rachwał. 

Na pytania i wątpliwości członków Komisji w przedmiotowym zakresie wyjaśnień udzielili 

Elżbieta Koterba, Tadeusz Trzmiel – Zastępcy Prezydenta Miasta, Wacław Skubida – 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej oraz Łukasz Szewczyk. 

 

 

Ad.2 

Informacja Prezydenta Miasta na temat  realizacji programu eliminacji azbestowych 

pokryć  dachowych  (łącznie z rurami).   
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Informację na temat  realizacji programu eliminacji azbestowych pokryć  dachowych 

 przedstawiła Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska.   

 

Ad.3 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Wola   Justowska – Sarnie Uroczysko”. 

 

Omówienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Wola   Justowska – Sarnie Uroczysko” dokonał Tomasz Kaczor z Biura Planowania 

Przestrzennego. 

Po krótkiej  dyskusji w której udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Katarzyna Pabian, Sławomir 

Ptaszkiewicz.  

Komisja w głosowaniu 6 gł. za, przy 4 przeciw, 1 wstrzymującym się przyjęła uwagi do planu 

o następującej treści:  

1. w § 15  zmniejszyć % powierzchni biologicznie czynnej, 

2. w § 15 zwiększyć powierzchnię zabudowy terenu  inwestycji. 

 

Następnie Komisja w  obecności 10 członków Komisji – Komisja 5 gł za, przy 0 przeciw, 5 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt miejscowego planu 

zagospodarowania Przestrzennego obszaru „Wola   Justowska – Sarnie Uroczysko” z 

ww. uwagami. 

(Opinia Nr 36/2011 z 23 maja 2011r.) 

 

Ad.4 

Sprawy bieżące. 

 

Grzegorz Stawowy poinformował o harmonogramie posiedzeń Komisji na II półrocze 2011 r. 

 

Ad.5 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

17.20 zamknął posiedzenie. 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w nagraniu posiedzenia. Kasety z nagraniem 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

   

              Grzegorz Stawowy 

 

       Przewodniczący Komisji  

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec  
 

 


